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Bilden av Borås – beryktad eller välkänd? 
 
 
Vi har under de senaste åren sett en förändrad trend i svenska riksmedia, nämligen att Borås 
omnämns i mindre positiva ordalag. Borås har ”begåvats” med egna särskilt utsatta 
utanförskapsområden i form av Hässleholmen/Hulta och Norrby, som återkommande sätter ett 
negativt avtryck i nyhetsflödet. Vi är sedan lång tid, tyvärr, vana vid att förorterna i Stockholm, 
Göteborg och särskilt Malmö har genererat negativ publicitet. Detta kompletteras numera med 
Vivalla i Örebro och segregerade stadsdelar i Trollhättan och Eskilstuna. Centrala Uppsala har blivit 
en no-go-zon samt utanför Kungsbacka hinner polisen inte med att upprätthålla ordningen och har 
bett medborgarna att hjälpa till. 
  
Men även Borås omnämns alltmer frekvent i den negativa nyhetsrapporteringen, gällande 
kriminalitet och segregation, en trend som tyvärr inte verkar avta. Det måste ju vara negativt på så 
många olika sätt. Jag tänker på brottsoffren i första hand, men i förlängningen är vi alla förlorare när 
staden hamnar i vanrykte och varumärket Borås Stad försämras. 
 
 
Till följd av ovanstående information önskar vi svar från kommunstyrelsens ordförande Ulf Olsson (S) 
på följande frågor, 
  
1, Anser Ulf Olsson (S) att han har något personligt ansvar för denna utveckling? 
 
2, Anser han att han hade kunnat göra någonting annorlunda för att undvika denna utveckling? 
 

 

 

För Sverigedemokraterna, 

 

Tomas Brandberg (SD) 


